
 
 

 

Mondelinge vraag voor het vragenhalfuurtje Raadscommissie R&F
      
 
Datum:  16 april 2019 
 
Indiener: CDA, Kees Larooij 
 
Onderwerp:  Intentie-overeenkomst beheercollectief 
 

 
  
Wij hebben kennisgenomen van het tot heden niet ondertekenen van de intentieovereenkomst om te 
komen tot een beheer-collectief-Krimpenerwaard. 
De reden is gelegen in (uitgesproken) gebrek aan vertrouwen. 
De verschillende agrarische organisaties kiezen er nu voor om gezamenlijk expertise in te kopen voor 
de huidige grondeigenaren. 
 
Het college geeft in een RIB aan dat gesprekken nog voortgaan. 
(zie de beide bijlagen) 
  
Vraag: hoe taxeert het college deze feiten? Welke oplossingsrichting(en) ziet u voor zich? En hoe ziet 
u dat in de tijd? 

 
Hopend op een constructieve en positieve uitkomst,  
hartelijke groet, 
 
Kees Larooij 
Raadslid CDA Krimpenerwaard 

 
 
 
 
 
 


